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Komisja Budżetu,  

Komisja Gospodarki  

Komisja Społeczna 

 

Protokół nr 16 

Wspólne posiedzenie Komisji Społecznej, Komisji Gospodarki oraz Komisji Budżetu. 

Obrady rozpoczęto 20 maja 2025 r. o godz. 15:30, a zakończono o godz. 18:25 tego samego dnia.  

Miejsce posiedzenia: Gminny Ośrodek Kultury, ul. Cieszyńska 2, 43-520 Chybie. 

 

W posiedzeniu wzięło udział 10 członków komisji: 

1. Łukasz Folek 

2. Krzysztof Gandzel 

3. Brygida Janik 

4. Michał Kajstura 

5. Joanna Kowalik 

6. Krzysztof Krzempek 

7. Artur Śmieja 

8. Marek Śmieja 

9. Janusz Waleczek 

10. Kazimierz Żerdka 

 

Radni nieobecni, usprawiedliwieni: 

1. Paweł Kopiec 

2. Krzysztof Michalczyk 

3. Jan Szczypka 

 

Zebrano kworum pozwalające na podejmowanie prawomocnych decyzji. 

 

Porządek obrad: 

1. Otwarcie posiedzenia komisji i przedstawienie porządku obrad. 

2. Wystąpienie zaproszonych gości. 

3. Przyjęcie protokołu z 15. wspólnego posiedzenia: Komisji Społecznej, Komisji Gospodarki  

oraz Komisji Budżetu. 

4. Zapoznanie się z: 

1) projektem protokołu z XIII sesji Rady Gminy Chybie, 

2) informacją o realizacji uchwał Rady Gminy Chybie, podjętych na sesji w dniu 29 kwietnia  

2025 r., 

3) sprawozdaniem z działalności Wójta Gminy Chybie w okresie od dnia 16 kwietnia 2025 r.  

do dnia 13 maja 2025 r., 

4) informacją dotyczącą pomocy społecznej, 

5) informacją na temat ochrony środowiska, 

6) informacją na temat gospodarki odpadami komunalnymi wraz z rozliczeniem za ostatni okres. 
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5. Opiniowanie projektu uchwały: 

1) w sprawie zmiany Statutu Młodzieżowej Rady Gminy Chybie, 

2) w sprawie przystąpienia do sporządzenia Strategii Rozwoju Gminy Chybie na lata 2026-2036 

oraz określenia szczegółowego trybu i harmonogramu opracowania projektu strategii, w tym trybu 

konsultacji, 

3) w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Cieszyńskiemu, 

4) zmieniającej uchwałę nr VIII/48/2024 Rady Gminy Chybie z dnia 26 listopada 2024 r. w sprawie 

udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Cieszyńskiemu, 

5) w sprawie zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Chybie na lata 2025-2033, 

6) w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 2025 rok. 

6. Sprawy bieżące. 

7. Zamknięcie obrad. 

 

Ad. 1. Otwarcie posiedzenia komisji i przedstawienie porządku obrad. 

Obrady poprowadził Artur Śmieja- przewodniczący Komisji Budżetu. Przewodniczący powitał 

wszystkich zebranych, przedstawił porządek obrad oraz stwierdził obecność 10 członków komisji 

na posiedzeniu. 

 

Ad. 2. Wystąpienie zaproszonych gości. 

 

Rozmowa z przedstawicielem Gminnej Spółki Wodnej- Stanisławem Miałchowskim. 

Stanisław Miałchowski przedstawiciel Związku Spółek Wodnych w Cieszynie poinformował,  

że od 2021 roku ponownie zajmuje się Spółką Wodną, po wcześniejszej rezygnacji spowodowanej 

próbami jej prywatyzacji. Pan Miałchowski podkreślił, że prowadzenie spółki wodnej to trudne 

zadanie głównie ze względu na brak pieniędzy na naprawy rowów i drenarki. Dodał, że po artykule 

w prasie wiele osób wypisało się ze spółki. Podziękował radnym za pomoc finansową w wysokości 

40 tys. zł, które zostały już w większości wydane – m.in. wykonano prace przy rowach  

na ul. Pod Dudnią oraz ul. Zacisznej, a 17 tys. zł pozostawiono na przebudowę rurowni w PSZOK. 

Pan Stanisław powiedział, że roczne wpływy ze składek wynoszą około 50 tys. zł, jednak Spółka 

ubiega się też o dotacje z Urzędu Marszałkowskiego i Starostwa. Stanisław Miałchowski, jako 

meliorant z wykształcenia, zapewnił, że potrafi tanio planować inwestycje. Dodał, że planowana 

jest przebudowa wszystkich 7 kolejowych przepustów. Wskazał na potrzebę pogłębienia rowu przy 

Młynówce oraz zwrócił uwagę na problem rosnących drzew przy rowach, których korzenie 

powodują podnoszenie i zamulanie dna. Powiedział, kto ma największe zaległości w płaceniu 

składek członkowskich. Wspomniał również o problemie pozyskania niektórych danych od gminy. 

Wójt oraz skarbnik zaznaczyli, że gmina musi przestrzegać przepisów RODO i nie mogła 

udostępnić danych, o które prosił Pan Stanisław. 

Radny Janusz Waleczek stwierdził, że spółka wodna miała sens, gdy było więcej rolników,  

a obecnie nie ma potrzeby jej istnienia – wystarczyłoby podnieść podatki o 20 zł/rok i przeznaczyć 

te środki na czyszczenie rowów.  

Wójt podkreślił, że gmina Chybie udziela wysokiej dotacji spółce. Stanisław Miałchowski 

powiedział, że największe wsparcie przekazuje gmina Strumień, a Chybie jest na drugim miejscu.  
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Przewodniczący Rady Grzegorz Ochodek zaznaczył, że każdy, kto odprowadza wody opadowe  

do rowu, wpływa na dreny i Jezioro Goczałkowickie. Przypomniał też, że była propozycja uchwały 

o opłatach za odprowadzanie wód, ale jej nie przyjęto. Zaprzeczył, by gmina sama czyściła rowy 

– jego zdaniem robią to mieszkańcy.  

Pan Miałchowski na koniec przedstawił aktualny cennik usług spółki. 

 

Rozmowa z przedstawicielem firmy TERPLAN- Maciejem Wyszyńskim. 

Maciej Wyszyński z firmy TERPLAN poinformował, że na zlecenie gminy opracowuje plan 

ogólny gminy, który – w przeciwieństwie do dotychczasowego studium – będzie aktem prawa 

miejscowego. Przedstawił genezę planowania przestrzennego w Polsce oraz system planistyczny 

obowiązujący w gminach. Wyjaśnił, że plan ogólny będzie zawierał przeznaczenie terenów  

oraz wskaźniki dla poszczególnych stref, a także profile funkcjonalne każdej strefy planistycznej, 

które obecnie muszą być precyzyjnie określone. Pan Maciej powiedział, że zgodnie z nowymi 

przepisami, w każdej gminie trzeba obliczyć zapotrzebowanie na nową zabudowę mieszkaniową, 

opierając się na liczbie mieszkańców i prognozie demograficznej. Po wykonaniu takich obliczeń 

dla gminy okazało się, że nie można już uwzględnić żadnych nowych wniosków o przeznaczenie 

działek pod zabudowę. Przeanalizowano wszystkie wnioski złożone w poprzednich latach  

o przekształcenie terenów i tylko część z nich została uwzględniona. Odrzucono zwłaszcza te 

wnioski, które dotyczyły terenów poza zwartą budową.  

Radna Joanna Kowalik zapytała, czy na każdy wniosek zostanie udzielona odpowiedź. Maciej 

Wyszyński poinformował, że nie ma takiego ustawowego obowiązku i nie przewiduje 

indywidualnych odpowiedzi. Dodał, że mieszkańcy będą mogli uzyskać informacje o losie swoich 

wniosków podczas konsultacji projektu uchwały.  

Przewodniczący Rady Grzegorz Ochodek zaproponował, by konsultacje przeprowadzić  

w sołectwach, na co przedstawiciel firmy TERPLAN odpowiedział, że będą się one musiały 

odbywać po godzinach pracy urzędu.  

Radny Janusz Waleczek zapytał czy gminy, które nie mają planu ogólnego, mogą przekształcać 

działki rolne na mieszkaniowe – Wyszyński wyjaśnił, że nie ma takiej możliwości. 

 

Ad. 3. Przyjęcie protokołu z 15. wspólnego posiedzenia: Komisji Społecznej, Komisji 

Gospodarki oraz Komisji Budżetu. 

Radni nie wnieśli uwag do protokołu z komisji- przyjęto go do wiadomości. 

 

Ad. 4. Zapoznanie się z: 

1) projektem protokołu z XIII sesji Rady Gminy Chybie 

Radni nie wnieśli uwag do protokołu z sesji- przyjęto go do wiadomości. 
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2) informacją o realizacji uchwał Rady Gminy Chybie, podjętych na sesji w dniu 29 kwietnia 

2025 r. 

Radni nie wnieśli uwag do informacji- przyjęto ją do wiadomości. 

 

3) sprawozdaniem z działalności Wójta Gminy Chybie w okresie od dnia 16 kwietnia 2025 r. 

do dnia 13 maja 2025 r. 

Radni nie wnieśli uwag do sprawozdania- przyjęto go do wiadomości. 

4) informacją dotyczącą pomocy społecznej 

 

Kierownik GOPS Brygida Sikora powiedziała, że Gminny Ośrodek Pomocy Społecznej zajmuje 

się głównie pomocą dla najuboższych mieszkańców gminy. W 2024 roku liczba osób 

zgłaszających się po pomoc nieznacznie się zmniejszyła, jednak w wyniku zmian progów 

dochodowych, liczba uprawnionych do świadczeń nieco wzrosła. Zwróciła uwagę, że ostatnie lata 

były wyjątkowo trudne – najpierw pandemia COVID-19, potem wojna w Ukrainie, dodatki 

węglowe, a następnie powódź – co powoduje, że pomoc musi być udzielana nieprzerwanie. 

Zasygnalizowała również poważne problemy w funkcjonowaniu rodzin, szczególnie tam, gdzie 

potrzebne są asystenci rodziny lub opieka zastępcza. Wspomniała o konkretnej rodzinie, w której 

samotna, chora kobieta opiekuje się dwoma dorosłymi, niepełnosprawnymi synami – dla jednego 

z nich udało się znaleźć miejsce w Domu Pomocy Społecznej w Oświęcimiu. 

5) informacją na temat ochrony środowiska 

 

Starszy inspektor Gabriela Krymiec poinformowała, że w związku z wystąpieniem w ubiegłym 

roku powodzi, znaczne środki finansowe zostały przeznaczone na czyszczenie rowów – łącznie 

oczyszczono 2823 metry bieżące rowów, zarówno gminnych, jak i znajdujących się w rejonie 

stawów. Na pytanie radnego Wiesław Wójcikiewicza o różnice w kosztach czyszczenia rowów 

gminnych i tych przy stawach, Gabriela Krymiec wyjaśniła, że były to dwa odrębne postępowania 

przetargowe realizowane przez różne firmy. W niektórych przypadkach oprócz czyszczenia, 

konieczny był również wywóz mułu.  

Radny Krzysztof Krzempek zapytał o czyszczenie rowu przy ul. Leśnej. Starszy Inspektor 

odpowiedziała, że został już złożony wniosek do Referatu Zamówień Publicznych i w najbliższym 

czasie powinien zostać ogłoszony. 

Gabriela Krymiec powiedziała, że w planie na ten rok przewidziano czyszczenie 12 rowów  

– uwzględniono przy tym zarówno wnioski mieszkańców, jak i strażaków. Na pytanie radnego 

Grzegorza Ochodka, czy czyszczeniem objęte będą także przepusty, odpowiedziała, że tak – o ile 

są one własnością gminy. 

Radny Wiesław Wójcikiewicz zapytał, jak rozwiązany zostanie problem czyszczenia rowów 

prywatnych przy Zawistnej. Gabriela Krymiec wyjaśniła, że tylko jeden z właścicieli wystąpił  

z wnioskiem o przejęcie rowu przez gminę – pozostali otrzymali pisma z prośbą o jego 

oczyszczenie lub złożenie wniosku o przekazanie rowu gminie.  
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Kierownik Referatu ZPN Izabela Staniek dodała, że procedura geodezyjna jest dość długa  

– w czwartek odbędzie się spotkanie z geodetą oraz właścicielami nieruchomości w celu ustalenia 

granic działek. Kierownik dodała, że spośród pięciu właścicieli tylko dwóch wyraziło zgodę  

na wydzielenie rowu. Wiesław Wójcikiewicz zapytał, czy gmina zgłosiła sprawę do Wód 

Polskich, aby nakazać właścicielom oczyszczenie rowu. Gabriela Krymiec odpowiedziała, że 

właściciele rowu otrzymali dwumiesięczny termin na wykonanie prac, jednak sytuację 

skomplikował fakt, że w połowie marca rowem przepłynęły substancje ropopochodne, co 

uniemożliwiło jego czyszczenie – interweniowała straż pożarna oraz WIOŚ. 

Przewodniczący Rady zapytał, jak długo może potrwać cała procedura, zaznaczając, że sytuacja 

wymaga interwencji, ponieważ w przeciwnym razie po obfitych deszczach może dojść do zalania 

ptasiego osiedla. Starszy inspektor odpowiedziała, że gmina nie może czyścić rowów, które nie 

są jej własnością.  

Izabela Staniek dodała, że procedura podziału dla pierwszych działek może zakończyć się w ciągu 

około trzech miesięcy.  

Wójt zaznaczył, że w wyjątkowych przypadkach możliwe jest jedynie interwencyjne czyszczenie 

rowu w ramach działań związanych z zarządzaniem kryzysowym. 

6) informacją na temat gospodarki odpadami komunalnymi wraz z rozliczeniem za ostatni 

okres 

 

Radny Krzysztof Gandzel zauważył, że mieszkańcy oddają znaczną ilość gruzu.  

 

Radna Joanna Kowalik zapytała, skąd wynika nagły wzrost ilości odpadów niesegregowanych 

 – z 78 ton w marcu do 150 ton w kwietniu – skoro liczba mieszkańców się nie zmieniła. Zapytała 

również, czy ten obszar jest w jakikolwiek sposób kontrolowany.  

Gabriela Krymiec wyjaśniła, że wzrost ten może być związany z faktem, iż w ostatnim czasie 

wiele osób kupiło starsze domy i prowadzi intensywne porządki oraz remonty, co przekłada się na 

większą ilość wytwarzanych odpadów. 

Nastąpiła 5- minutowa przerwa w obradach. 

Po przerwie liczba obecnych radnych nie zmieniła się. 

Ad. 5. Opiniowanie projektu uchwały: 

1) w sprawie zmiany Statutu Młodzieżowej Rady Gminy Chybie 

 

Wójt Janusz Żydek poinformował, że w dokumentach wprowadzono zmiany redakcyjne,  

m.in. zastąpiono określenie „szkoły średnie” terminem „szkoły ponadpodstawowe”. Wspomniał 

również o zmianach dotyczących kadencyjności (wydłużeniu jej okresu do dwóch lat) oraz o tym, 

że posiedzenia mają odbywać się, co trzy miesiące. Radny Grzegorz Ochodek dodał,  

że wprowadzono także zmianę polegającą na zniesieniu obowiązku organizowania wspólnych 

posiedzeń młodzieżowej rady z radą dorosłych. 
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Głosowano w sprawie: 

Opiniowanie projektu uchwały w sprawie zmiany Statutu Młodzieżowej Rady Gminy Chybie. 

Wyniki głosowania 

ZA: 10, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (10) 

Łukasz Folek, Krzysztof Gandzel, Brygida Janik, Michał Kajstura, Joanna Kowalik, Krzysztof Krzempek, Artur 

Śmieja, Marek Śmieja, Janusz Waleczek, Kazimierz Żerdka 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (3) 

Paweł Kopiec, Krzysztof Michalczyk, Jan Szczypka 

Projekt uchwały zaopiniowano pozytywnie. 

 

2) w sprawie przystąpienia do sporządzenia Strategii Rozwoju Gminy Chybie na lata  

2026-2036 oraz określenia szczegółowego trybu i harmonogramu opracowania projektu 

strategii, w tym trybu konsultacji 

 

Wójt wyjaśnił, że chodzi o przystąpienie do nowej strategii rozwoju, ponieważ obecna kończy się 

w tym roku. Podkreślił, że jesteśmy na początku tego procesu – konieczne będzie opracowanie 

harmonogramu działań. Dodał, że gmina ma już wyłonionego wykonawcę do przygotowania planu 

przestrzennego, który określi kierunki rozwoju. 

Na pytanie Wiesława Wójcikiewicza, czy plan ten jest obowiązkowy, kierownik Agnieszka 

Kuczaty odpowiedziała, że obecnie nie, ale od przyszłego roku stanie się obowiązkowy. 

Głosowano w sprawie: 

Opiniowanie projektu uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia Strategii Rozwoju Gminy Chybie na lata 

2026-2036 oraz określenia szczegółowego trybu i harmonogramu opracowania projektu strategii, w tym trybu 

konsultacji. 

Wyniki głosowania 

ZA: 10, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (10) 

Łukasz Folek, Krzysztof Gandzel, Brygida Janik, Michał Kajstura, Joanna Kowalik, Krzysztof Krzempek, Artur 

Śmieja, Marek Śmieja, Janusz Waleczek, Kazimierz Żerdka 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (3) 

Paweł Kopiec, Krzysztof Michalczyk, Jan Szczypka 

Projekt uchwały zaopiniowano pozytywnie. 

 

3) w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Cieszyńskiemu 

Wójt poinformował, że zaproponowano wykonanie rowu po obu stronach drogi – od ul. Podgroble 

do ul. Wyzwolenia. Początkowo założono niższy koszt inwestycji, jednak po przeprowadzeniu 

przetargu okazało się, że rzeczywista kwota będzie wyższa.  
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Radny Grzegorz Ochodek zapytał, co było przyczyną tej zmiany. Wójt odpowiedział,  

że po ostatnim spotkaniu z przedstawicielem PZDP panem Krzywoniem zapadła decyzja  

o realizacji zadania. Zwrócił się również z prośbą, aby wszystkie ustalenia zostały doprowadzone 

do końca i udało się zrealizować inwestycję zgodnie z planem. 

Radny Wiesław Wójcikiewicz zapytał, czy wszystkie planowane partycypacje finansowe 

pochodzą z wolnych środków. Skarbnik wyjaśniła, że środki pochodzą z przesunięć w budżecie  

i odpowiednio zaplanowanych korekt finansowych. 

Głosowano w sprawie: 

Opiniowanie projektu uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Cieszyńskiemu. 

Wyniki głosowania 

ZA: 10, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (10) 

Łukasz Folek, Krzysztof Gandzel, Brygida Janik, Michał Kajstura, Joanna Kowalik, Krzysztof Krzempek, Artur 

Śmieja, Marek Śmieja, Janusz Waleczek, Kazimierz Żerdka 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (3) 

Paweł Kopiec, Krzysztof Michalczyk, Jan Szczypka 

Projekt uchwały zaopiniowano pozytywnie. 

 

4) zmieniającej uchwałę nr VIII/48/2024 Rady Gminy Chybie z dnia 26 listopada 2024 r.  

w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Cieszyńskiemu 

Założenia projektu uchwały, wójt wyjaśnił w punkcie poprzednim obrad. 

Głosowano w sprawie: 

Opiniowanie projektu uchwały zmieniającej uchwałę nr VIII/48/2024 Rady Gminy Chybie z dnia 26 listopada 2024 r. 

w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Cieszyńskiemu. 

Wyniki głosowania 

ZA: 10, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (10) 

Łukasz Folek, Krzysztof Gandzel, Brygida Janik, Michał Kajstura, Joanna Kowalik, Krzysztof Krzempek, Artur 

Śmieja, Marek Śmieja, Janusz Waleczek, Kazimierz Żerdka 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (3) 

Paweł Kopiec, Krzysztof Michalczyk, Jan Szczypka 

Projekt uchwały zaopiniowano pozytywnie. 
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5) w sprawie zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Chybie na lata 2025-2033 

 

Skarbnik Agnieszka Szymczak przedstawiła ogólne kwoty dochodów, w tym dochodów 

bieżących i majątkowych, a także kwoty wydatków ogólnych, bieżących i majątkowych. Podała 

wysokość planowanego deficytu oraz wyjaśniła, że zostanie on pokryty z wolnych środków. 

Podkreśliła, że gmina musi stale przestrzegać zasady, iż dochody bieżące nie mogą być niższe niż 

wydatki bieżące – na ten moment gmina mieści się w obowiązujących limitach. Skarbnik 

poinformowała również o wysokości planowanej pożyczki i zaznaczyła, że załącznik nr 2  

– dotyczący przedsięwzięć – nie uległ zmianie. Wyjaśniła też mechanizm pokrywania deficytu 

wolnymi środkami, zaznaczając, że w ciągu roku wzrósł fundusz świadczeń socjalnych,  

co wymaga utrzymania odpowiedniego poziomu rezerw finansowych na ewentualne dodatkowe 

wydatki. Obecnie, jak zapewniła, wszystkie zaplanowane wydatki są realizowane zgodnie  

z budżetem. 

Wójt dodał, że gmina zawsze musi dysponować wolnymi środkami, przywołując przykład 

waloryzacji kosztów budowy „sołtysówki”, które wzrosły do niemal 1 mln zł. Zaznaczył, że gmina 

nie zgadza się z tak wysoką wyceną i planuje spotkanie z firmą Caputa i Zając, aby przedstawić 

swoje stanowisko – w razie braku porozumienia sprawa może trafić do sądu. 

Skarbnik poinformowała również, że przygotowana zostanie autopoprawka budżetowa, 

wynikająca z wpływu dotacji celowych. Zaznaczyła, że konsultowała się w tej sprawie  

z Regionalną Izbą Obrachunkową (RIO), która zwróciła uwagę, że wprowadzanie zmian  

do budżetu poprzez same zarządzenia- bez ich wprowadzenia do treści uchwały – utrudnia RIO 

kontrolę tych przesunięć budżetowych. 

Głosowano w sprawie: 

Opiniowanie projektu uchwały w sprawie zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Chybie na lata 2025-2033. 

Wyniki głosowania 

ZA: 10, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (10) 

Łukasz Folek, Krzysztof Gandzel, Brygida Janik, Michał Kajstura, Joanna Kowalik, Krzysztof Krzempek, Artur 

Śmieja, Marek Śmieja, Janusz Waleczek, Kazimierz Żerdka 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (3) 

Paweł Kopiec, Krzysztof Michalczyk, Jan Szczypka 

Projekt uchwały zaopiniowano pozytywnie. 

 

6) w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 2025 rok 

Skarbnik Agnieszka Szymczak powiedziała, że gmina otrzymała ponad 30 tys. zł w ramach 

środków z Inicjatywy Sołeckiej. Dodała również, że nastąpiła zmiana w dochodach związana  

z wpływem środków z tzw. „małpek”. Skarbnik poinformowała, że Ośrodek Pomocy Społecznej 

zwiększył swoje dochody w związku z korektą faktur. Zaznaczyła, że po stronie wydatków 

uwzględniono dokładnie te same kwoty, aby budżet się bilansował. Dodała, że 20 tys. zł zostało 
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przeznaczone na czyszczenie rowu, a Szkoła Podstawowa nr 1 złożyła wniosek o zwiększenie 

środków o 16 tys. zł. 

Radny Krzysztof Krzempek zapytał, czy został już rozstrzygnięty przetarg na drogi. Kierownik 

Referatu DTI Tomasz Świszcz odpowiedział, że przetarg został ogłoszony, a wykonawca może 

zostać wyłoniony na początku czerwca- wtedy również planowane jest podpisanie umowy.  

Radny Krzysztof Krzempek zwrócił uwagę, że na ul. Podleśnej pominięto odcinek 30 metrów  

i poprosił, aby – jeśli pozostaną środki – wykonać także ten fragment. Tomasz Świszcz wyjaśnił, 

że z pozostałych środków zostaną zrealizowane prace na ul. Ogrodniczej i ul. Czuchowskiej, 

natomiast wspomniany odcinek ul. Podleśnej musiałby zostać objęty osobnym przetargiem. 

Głosowano w sprawie: 

Opiniowanie projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 2025 rok. 

Wyniki głosowania 

ZA: 10, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (10) 

Łukasz Folek, Krzysztof Gandzel, Brygida Janik, Michał Kajstura, Joanna Kowalik, Krzysztof Krzempek, Artur 

Śmieja, Marek Śmieja, Janusz Waleczek, Kazimierz Żerdka 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (3) 

Paweł Kopiec, Krzysztof Michalczyk, Jan Szczypka 

Projekt uchwały zaopiniowano pozytywnie. 

 

6. Sprawy bieżące. 

Radni zapoznali się z uchwałami intencyjnymi innych gmin, a także pismem nadesłanym przez 

Powiatowy Zarząd Dróg Publicznych w Cieszynie. 

Radny Krzysztof Krzempek zwrócił uwagę, że odwierty kontrolne wykonane na ul. Wyzwolenia 

zostały pozostawione bez zabezpieczenia. Zasugerował, aby gmina wystąpiła do Powiatu z prośbą 

o ich niezwłoczne załatanie oraz wykonanie spoinowania nowego asfaltu. Wyraził obawę, czy nie 

zostanie to zaniechane i czy nawierzchnia w takim stanie nie pozostanie na zimę. 

7. Zamknięcie obrad. 

 

Wobec wyczerpania porządku obrady zakończono o godzinie 18:25. 

 

Załączniki: 

1. Zawiadomienie o terminie zwołania komisji. 

2. Lista obecności członków komisji. 

3. Lista obecności gości. 

4. Informacja o realizacji uchwał Rady Gminy Chybie podjętych na sesji, w dniu 29 kwietnia 2025 r. 
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5. Sprawozdanie z działalności Wójta Gminy Chybie w okresie od dnia 16 kwietnia 2025 r. do dnia 13 maja 

2025 r. 

6. Wniosek o podjęcie inicjatywy uchwałodawczej dotyczącej zmiany Statutu Młodzieżowej Rady Gminy 

Chybie. 

7. Projekt uchwały w sprawie zmiany Statutu Młodzieżowej Rady Gminy Chybie. 

8. Projekt uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia Strategii Rozwoju Gminy Chybie na lata 2026-

2036 oraz określenia szczegółowego trybu i harmonogramu opracowania projektu strategii, w tym trybu 

konsultacji. 

9. Projekt uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Cieszyńskiemu. 

10. Projekt uchwały zmieniający uchwałę nr VIII/48/2024 Rady Gminy Chybie z dnia 26 listopada 2024 r.  

w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Cieszyńskiemu. 

11. Projekt uchwały w sprawie zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Chybie na lata 2025-2033. 

12. Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 2025 rok. 

13. Uchwała nr XVI/147/2025 Rady Miejskiej w Tarnowskich Górach z dnia 30 kwietnia 2025 r. w sprawie 

poparcia apelu Rady Miasta Rybnika wyrażonego w formie uchwały nr 69/VI/2024 z dnia 26 września  

2024 r. 

14. Uchwała nr XIV/138/2025 Rady Powiatu Tarnogórskiego z dnia 29 kwietnia 2025 roku w sprawie wyrażenia 

sprzeciwu wobec relokacji nielegalnych imigrantów na terenie powiatu tarnogórskiego w ramach tzw. „Paktu 

Migracyjnego”. 

15. Uchwała nr XII/76/2024 Rady Gminy Bolesław z dnia 30 grudnia 2024 r. w sprawie: wystąpienia z apelem 

do Ministerstwa Rolnictwa i Rozwoju Wsi oraz Ministerstwa Klimatu i Środowiska o podjęcie działań 

zmierzających do zmian legislacyjnych mających na celu rozwiązanie problemu zwiększającej się populacji 

dzików. 

16. Pismo nr PZDP.ZUD.440.39.2025 otrzymane od Powiatowego Zarządu Dróg Publicznych w Cieszynie. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Protokołowała: 

Aldona Nowak 


